



## AVIS DE CONVOCATION NOTICE OF MEETING

**PLEASE TAKE NOTICE** that an Annual Meeting of Members of the Canadian Association of Paralegals (CAP) will be held on Thursday, June 29, 2023 at 12:00 p.m. EDT, in virtual mode, for the following purposes:

- a) to examine the financial statements for the year ended December 31, 2022, and the public accountant's report thereon; a copy of the financial statements will be presented at the meeting and/or will be available at request to the secretary;
- b) to elect directors whose names appear on page 2 of the attached Management Proxy Circular;
- c) to appoint the public accountant and to authorize the directors to fix his remuneration;
- d) to transact such other matters as may properly come before the Meeting.

The accompanying Management Proxy Circular provides additional information relating to the matters to be dealt with at the Meeting and is deemed to be part of this Notice.

To register, please go to the association website:

**<https://association-canadienne-des-parajuristes-2.s1.yapla.com/fr/evenements>**

Montreal, Quebec, June 8, 2023.

BY ORDER OF THE BOARD

Cara Subirana, Secretary

The board of directors invites each member to attend the meeting in virtual mode. If you are unable to attend, you may be represented by proxy. Such proxyholder is not required to be a member to act in such capacity. You may complete such proxy by sending an email to [info@caplegal.ca](mailto:info@caplegal.ca) by June 28, 2023. The voting rights will be voted for or against a proposition in accordance with the instructions received.

**VEUILLEZ NOTER** qu'une assemblée annuelle des membres de l'Association canadienne des parajuristes (CAP) sera tenue le jeudi 29 juin 2023 à 12 h00, HAE, en mode virtuel dans le but :

- a) d'examiner les états financiers pour l'exercice terminé le 31 décembre 2022 ainsi que le rapport de l'expert-comptable s'y rapportant; une copie de ces états sera présentée à l'assemblée et/ou sera disponible en faisant une demande à la secrétaire;
- b) d'élire les administrateurs dont les noms apparaissent à la page 2 de la circulaire de sollicitation de procurations de la direction;
- c) de nommer l'expert-comptable et d'autoriser les administrateurs à fixer sa rémunération;
- d) de traiter toute autre question dont l'assemblée pourrait être dûment saisie.

La circulaire de procurations de la direction ci-jointe donne des renseignements additionnels sur les points devant être traités à l'assemblée et elle est réputée faire partie intégrante du présent avis.

Pour vous inscrire, veuillez-vous rendre sur le site web de l'association :

Montréal (Québec), le 8 juin 2023.

PAR ORDRE DU CONSEIL D'ADMINISTRATION

Cara Subirana, secrétaire

Le conseil d'administration invite chaque membre à assister en mode virtuel à l'assemblée. Par contre, si vous ne pouvez y assister, vous pouvez y être représenté par fondé de pouvoir. Il n'est pas nécessaire que ce fondé de pouvoir soit membre pour agir en cette qualité. Une procuration pourra vous être acheminée par courriel en envoyant votre demande à [info@caplegal.ca](mailto:info@caplegal.ca) avant le 28 juin 2023. Votre droit de vote sera exercé pour ou contre une proposition, conformément aux instructions reçues.